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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR POTOK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/22-01/16 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-20 
Rijeka, 27. 10. 2022. 
 
 

   
 

ZAPISNIK 
S 44. SJEDNICE VMO POTOK 

 
44. sjednica VMO Potok održana je 27.10.2022. (četvrtak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama 
MO Potok, M. Butkovića 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
-     Zoran Frković, predsjednik VMO 
-     Marsel Gović, član VMO 
-     Emil Viola, član VMO 
-     Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Leo Šamanić, zamjenik predsjednika VMO 
-     Alan Šustić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice.  
2. Rasprava o prioritetima MO Potok za 2023. godinu. 
3. Donošenje odluke o promjeni programa „Pozdrav ljetu“. 
4. Donošenje Rebalansa Financijskog plana za 2022. godinu. 
5. Rasprava o predstojećim programima do kraja godine. 
6. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 

 

Predsjednik VMO Zoran Frković informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice.   
 
     Zaključak: 

 Vijeće prima na znanje odgovor Odjela za komunalni sustav na upit o vlasništvu 
terena iznad zgrade Potok 9: „Predmetna lokacija je privatno zemljište te održavanje 
istoga nije u nadležnosti Odjela za komunalni sustav. Sukladno navedenome ne 
možemo udovoljiti Vašem zahtjevu za sanaciju. U privitku dostavljamo fotografiju, 
grafiku i vlasnički list“. Odgovor je proslijeđen predstavniku stanara zgrade Potok 9. 
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AD 2 
 
Vijeće je raspravljalo o obrađenim prijedlozima komunalnih prioriteta za 2023. godinu i donijelo 
 
   Zaključak: 
 

 Od nadležnih referenata će se zatražiti dodatno objašnjenje pojedinih stavki, kao i 
sastanak na terenu nakon čega će se na sljedećoj sjednici usvojiti konačna lista 
komunalnih prioriteta. 
 

 Odjelu za komunalni sustav će se uputiti sljedeći odgovor na odbijene zahtjeve za 
postavu slavina s pitkom vodom u 2 parka za pse. 
„Znamo da je u parku 1. maja postavljena slavina s pitkom vodom (iz prioriteta MO 
Potok)  ali radi se o dječjem igralištu na kojem nije dozvoljen pristup psima, a ista se 
zatvara u zimskom periodu. Budući da na teritoriju MO Potok ne postoji prostor za 
istrčavanje pasa mnogi vlasnici primorani su za tu svrhu koristiti 2 parka za pse u 
susjednim mjesnim odborima, te su nas zamolili za pomoć. Iz tog razloga smo uz 
odobrenje Vijeća istih zatražili postavu slavina, te i dalje smatramo da je poželjno 
brinuti o kućnim ljubimcima makar to bilo i izvan područja MO Potok“. 

 
AD 3 
 
      Zaključak: 
 

 U sklopu programa „Pozdrav ljetu“ održan je turnir u briškuli i trešeti, te akcija 
mjerenja tlaka i šećera u krvi. Budući da je zbog preporuka HZJZ o okupljanju u 
zatvorenim prostorima i zaštite zdravlja građana isti realiziran u manjem obimu tj. 
otkazan je kulturno-umjetnički program i Turnir u pikadu u suradnji s Klubom 
umirovljenika, Vijeće je jednoglasno donijelo odluku o promjeni programa. 

 Odjel za samoupravu je dao suglasnost za promjenu programa „Pozdrav ljetu“. 
 
AD 4 
 
Temeljem zaključka Točke 3 Vijeće je jednoglasno donijelo Rebalans Financijskog plana za 2022. 
godinu. 
 
      Zaključak: 
 

 Programska aktivnost Pozdrav ljetu smanjena je u iznosu od 3.000,00 kn. 
  
AD 5 
 
      Zaključak: 
 

 Potrebno je započeti s pripremama za realizaciju programa „Doček svetog Nikole“ 
koji će se realizirat u suradnji s MO Mlaka. 

 U prosincu će se realizirati program Dan MO Potok. 
 
AD 6 
 

 Odjelu za Komunalni sustav će se uputiti sljedeći dopis: „Nakon urušavanja zida na 
kraju ulice Potok pred godinu dana ništa nije poduzeto kako bi se otklonila opasnost 
od daljnjeg odrona. Korisnica vrta koji se nalazi iznad spomenutog zida započela je 
sa sanacijom istog o svom trošku. Nažalost pritom su uklonjena i 2 stabla čempresa 
zbog opasnosti od pada i daljeg oštećenja zida i elektroinstalacija. Budući da se radi 
o zidu koji dijeli privatnu od javne gradske površine (koja je pod naplatom Rijeka 
Plusa) smatramo da bi bez obzira na neriješene vlasničke odnose Grad Rijeka trebao 
snositi troškove sanacije, te ovim putem apeliramo da se to i učini“. 
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 Vijeće će zatražiti očitovanje zamjenika predsjednika Vijeća o neaktivnosti u radu MO 
Potok. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Potok: 
 

Snježana Seršić    Zoran Frković 
 


